



INTERNATIONAL BROTHERHOOD OF ELECTRICAL WORKERS

Local 1928



JAMES SPONAGLE, BUSINESS MANAGER / FINANCIAL SECRETARY

14 McQuade Lake Crescent, Suite 204, Halifax, NS B3S 1B6

Phone: (902) 450-5366 -Fax: (902) 450-5080



November 9, 2023

Dear Sisters and Brothers,

Remembrance Day was first observed throughout the British Commonwealth in 1919. It was held to pay tribute to the end of the First World War through the signing of the Armistice Agreement on November 11, 1918, at 11 am.

It is because of the brave men and women who have served our great nation that we enjoy the peace and freedoms we have today. This year, on Saturday, November 11 at 11 am, Canadians will again pause for two minutes of silence to remember all those who have fought and continue to fight for this country.

Brothers and Sisters, we must all remember and involve ourselves on Remembrance Day so that the courage and selflessness of these women and men is not lost to future generations; we must never forget because through their sacrifices we have the right to participate and reap the benefits of our Union.

There are many ways that you and your local union can participate in an Act of Remembrance:

1. Participate in local Remembrance Day ceremonies hosted by [Royal Canadian Legion](#) branches in communities and Cenotaphs across Canada.
2. Watch the National Remembrance Day Ceremony live on television.
3. Observe two minutes of silence at 11:00 am on November 11 to honour, remember and thank all who served and sacrificed.
4. Post about Remembrance Day activities on your website and social media.

I encourage all IBEW Local Unions, union officers and members to take part in local events in your area to pay tribute to all of those who fought for the freedoms we enjoy today.

In addition, IBEW Canada is also a proud partner of [Helmets to Hardhats Canada](#), which provides career transition opportunities to Canadian Forces veterans looking to start a second career in the trades. Accordingly, I strongly encourage Local Unions to find ways to help our veterans make the transition into good IBEW jobs where their skills, dedication and drive can help make our union stronger.

In solidarity,

Russ Shewchuk,

International Vice President, IBEW Canada

IBEW - 1st District Office
300-1450 Meyerside Dr.
Mississauga, ON L5T 2N5

Ph: 905-564-5441

Fax: 905-564-8114

Website: www.ibewcanada.ca

Chères consœurs et chers confrères,

Le jour du Souvenir fut instauré en 1919 à travers le Commonwealth britannique. Il a eu lieu pour rendre hommage à la fin de la Première Guerre mondiale avec la signature du Traité de l'armistice le 11 novembre 1918 à 11 h.

C'est grâce à la bravoure de ces hommes et femmes qui ont servi notre grande nation que nous vivons dans la paix et la liberté aujourd'hui. Cette année, en date du 11 novembre à 11 h, les Canadiennes et Canadiens observeront à nouveau deux minutes de silence à la mémoire de toutes et celles et de tous ceux qui se sont battus et continuent de se battre pour ce pays.

Chères consœurs et chers confrères, nous devons nous commémorer et nous engager pour faire en sorte que le courage et l'altruisme de ces femmes et hommes ne soient pas perdus pour les générations futures; nous ne devons jamais oublier parce que grâce à leurs sacrifices, nous avons le droit de participer et de profiter des avantages que procure notre syndicat.

Il y a plusieurs façons que vous et votre section locale pouvez participer en acte du Souvenir:

1. Participer dans des cérémonies locales du jour du Souvenir organisées par des filiales de la [Légion royale canadienne](#) dans les communautés et les cénotaphes à travers le Canada.
2. Regarder la cérémonie du jour du Souvenir en direct à la télévision.
3. Observer deux minutes de silence le 11 novembre à 11 h pour rendre hommage, pour se souvenir et pour remercier toutes celles et tous ceux qui ont servi et qui ont sacrifié.
4. Publier des activités au sujet du jour du Souvenir sur votre site Web et vos réseaux sociaux.

J'encourage toutes les sections locales de la FIOE, les officiers syndicaux et les membres de participer aux activités locales dans votre région pour rendre hommage à toutes celles et à tous ceux qui se sont battus au nom de la liberté dont nous jouissons aujourd'hui.

De plus, la FIOE est une fière partenaire du [Régiments aux Bâtiments Canada](#), une transition qui permet aux vétérans des Forces armées canadiennes d'avoir une deuxième carrière dans les métiers spécialisés. J'encourage donc fortement les sections locales de trouver des moyens d'aider nos vétérans à faire la transition dans de bons emplois FIOE où leurs compétences, leurs dévouements et leurs déterminations contribueront à rendre notre syndicat plus fort.

En toute solidarité,

Russ Shewchuk,

Vice-président international de la FIOE Canada

FIOE, Premier District
1450, Meyerside Drive, bureau 400
Mississauga (Ontario) L5T 2N5

Tél. : (905) 564-5441

Télec. : (905) 564-8114

Site Web : <http://www.fioecanada.ca>